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          Šis dokuments ir parakstīts ar drošu elektronisko parakstu un satur laika zīmogu 

  

RĒZEKNES NOVADA DOME 

TAUTSAIMNIECĪBAS ATTĪSTĪBAS 

JAUTĀJUMU KOMITEJA 
REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

 Rēzeknē 
 
2023.gada 11.maijā Nr. 9 
 
Sēdes veids - atklāta 
Sēde sasaukta plkst. 09:00 
Sēde atklāta plkst. 09:01 
 
Sēdi vada: komitejas priekšsēdētājs Georgijs Jevsikovs  
 
Sēdi protokolē: sēžu sekretārs - protokolists Natālija Zvīdriņa 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Guntis Rasims, Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Gunārs 
Smeilis, Deputāts Guntra Kuzmina-Jukna, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Rita 
Tērauda, Deputāts Guna Zenčenko, 

 deputāti: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs, Domes priekšsēdētāja vietniece Ērika 
Teirumnieka, Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Aivars Buharins, Deputāts Vilis 
Deksnis, Deputāts Jānis Freibergs, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Anita 
Ludborža, Deputāts Staņislavs Šķesters, Deputāts Inta Brence. 

 
Uzaicinātie: 

 SIA ''Enviroprojekts'' projekta vadītāja Līga Blanka (3.§), 

 Dabas aizsardzības pārvaldes Dabas aizsardzības departamenta direktore Gita Strode 
(3.§). 
 

Darba kārtībā: 
 
1. Par projektu konkursa „Atbalsts uzņēmumu radīšanai un attīstībai Rēzeknes novadā” 

nolikuma apstiprināšanu. 

2. Par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības programmas 2023.-
2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības un investīciju plāna aktualizēšanu. 

3. Par atzinuma sniegšanu dabas lieguma “Lubāna mitrājs” dabasaizsardzības plānam. 

4. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, 
valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.3 Čornajas pagastā. 

5. Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7862 012 
0422 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Kaunatas pagastā. 
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6. Par rezerves zemes fondā ieskaitīto un īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantoto zemes 
vienību ar kadastra apzīmējumiem 7862 005 0502, 7862 005 0464 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību apvienošanu Kaunatas pagastā. 

7. Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7846 007 0281, 7846 007 0318 
apvienošanu, starpgabala statusa noteikšanu Čornajas pagastā. 

8. Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7850 007 0129, 7850 007 0279, 7850 007 
0168, 7850 007 0119 apvienošanu un robežu precizēšanu zemes vienībām Dricānu 
pagastā. 

9. Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7862 005 0109, 7862 005 0110 apvienošanu 
Kaunatas pagastā. 

10. Par mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 007 **** sadali Silmalas 
pagastā. 

11. Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7896 004 0353 sadali 
Vērēmu pagastā. 

12. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” Maltas 
pagastā. 

13. Par tērpu un mūzikas instrumentu iegādi Pušas pagasta tautas nama vokālajam ansamblim 
"Vuolyudzeitis”. 

14. Par Dricānu apvienības pārvaldes izsoles kārtībā iegūto līdzekļu izmantošanu. 
 

1.§ 
Par projektu konkursa „Atbalsts uzņēmumu radīšanai un attīstībai Rēzeknes novadā” 

nolikuma apstiprināšanu 
Ziņo Evita Igaune: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par projektu konkursa „Atbalsts uzņēmumu radīšanai un attīstībai 
Rēzeknes novadā” nolikuma apstiprināšanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Ir nekorekti uzrādīta summa. Lūgums precizēt. 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Summa tiks precizēta. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Lūgums vispārēji sniegt informāciju, kas tas ir par nolikumu, ko tas 
nosaka un kāda veida atbalstu uzņēmēji var saņemt. 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Šis nolikums ir uzņēmumu attīstībai un radīšanai. Viens uzņēmums var 
pretendēt uz atbalstu 5 000 euro apmērā, ja tas veic aprīkojuma iegādi 
saistībā ar vides pieejamības nodrošināšanu. Papildus var pretendēt uz 
vēl 2 000 euro. Kopsumma ir 7 000 euro. Tiek atbalstītas gandrīz visas 
nozares. 18.maijā tiks izsludināts projektu pieteikums, kas ilgs vienu 
mēnesi. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai varētu nosaukt, kas nav atbalstāms? 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Nav atbalstāma zivjkopība, jo skaitliski un materiāli to nevar uzskaitīt, 
kā arī nav atbalstāma medus pārstrāde, alkohola ražošana, tabakas 
izstrādājumi. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Vai ir paredzēts kāds konsultēšanas pasākums interesentiem? 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Jā, tiklīdz tiks izsludināti projektu konkursa pieteikumi, tad tiks 
organizēts neliels seminārs, uz kuru tiks aicināti arī visi interesenti. 
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Tiks pieaicinātas personas, kuras sniegs detalizētu informāciju un 
konsultāciju. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Jāuzsver, ka ne tikai komersanti, esošie uzņēmumi, kam jau ir 
saimnieciskā darbības forma, bet arī tiek, kas tikai plāno uzsākt 
saimniecisko darbību. Lūgums izskaidrot kārtību, kādā veidā tiks 
izskatīts iesniegtais projekts un kurā brīdī komersantam būs jāreģistrē 
saimnieciskā darbība? 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Ja uzņēmums ir jauns, tad, piesakoties projektā, viņš vēl var nebūt 
reģistrēts, kā saimnieciskās darbības veicējs. Bet tiklīdz projekts tiks 
apstiprināts un no tās dienas, kad tiks parakstīts līgums, uzņēmējam 
tiek dotas 30 dienas apstiprināt sevi, kā saimnieciskās darbības veicēju. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kādam ir jābūt šī gada apgrozījumam un pagājušā gada 
apgrozījumam? 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Ja saimnieciskā darbība jau tiek veikta, tad, piesakoties projektu 
konkursam, noslēgtajā gadā nedrīkst pārsniegt 30 000 euro. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kad publiski tiks izsludināta informācija? 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

18.maijā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kad varētu būt sarīkotas konsultācijas ar iedzīvotājiem? 

Izsaka viedokli Evita 
Igaune: 

Uzreiz pēc nedēļas, nākamajā maija nedēļā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
projektu konkursa „Atbalsts uzņēmumu radīšanai un 
attīstībai Rēzeknes novadā” nolikuma apstiprināšanu". 

 
2.§ 

Par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības programmas 2023.-
2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības un investīciju plāna aktualizēšanu 

Ziņo Tatjana 
Kārkliniece: 

Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības 
programmas 2023.-2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības un 
investīciju plāna aktualizēšanu. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Kādos termiņos jautājumi, kas ir iekļauti rīcības plānā, ir jāpārskata? 
Vai rīcības plāns ir visu laiku jāaktualizē? 

Izsaka viedokli 
Tatjana Kārkliniece: 

Rīcības un investīciju plānu var aktualizēt jebkurā domes sēdē pēc 
nepieciešamības. Ja tiek plānots jauns projekts, tad jebkurā laikā šo 
projektu var ielikt rīcības un investīciju plānā un aktualizēt. 
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Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
Rēzeknes valstspilsētas un Rēzeknes novada attīstības 
programmas 2023.-2029.gadam Rēzeknes novada Rīcības 
un investīciju plāna aktualizēšanu". 

 
3.§ 

Par atzinuma sniegšanu dabas lieguma “Lubāna mitrājs” dabasaizsardzības plānam 
Prezentē Līga Blanka: Rāda prezentāciju par atzinuma sniegšanu dabas lieguma “Lubāna 

mitrājs” dabasaizsardzības plānam galējo redakciju. 

Ziņo Eva Proveja: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par atzinuma sniegšanu dabas lieguma “Lubāna mitrājs” 
dabasaizsardzības plānam 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Esam iepazinušies ar iesniegtajiem dokumentiem, bet ne viss mūs tajos 
apmierina. Tautsaimniecības attīstības jautājumu komiteja ir 
sagatavojusi dokumentu, kurā ir iekļauti deviņi punkti ar ieteikumiem 
(aicina secīgi pārrunāt par visiem lēmuma projektā iekļautajiem 
punktiem) 

Izsaka viedokli 
Tatjana Kārkliniece: 

Ir daudzas nianses, kas liek bažīties par konkrētas rīcības izpildi. 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

Pirmkārt, sadaļā 1.2.2. precizēt likumu „Par pašvaldībām’’, jo šis 
likums ir zaudējis spēku, tā vietā 2023. gada 1. janvārī spēkā ir stājies 
jauns likums „Pašvaldību likums’’, līdz ar ko ir jāmaina arī tekstā 
minētie likuma panti. Otrkārt, dokumenta sadaļā 3.2.3. Ceļu 
inftrastruktūras uzturēšana tiek pieminēti pašvaldības autoceļi un 
pēdējā teikumā tiek minēts, ka 3.3.kartē tie ir norādīti. Apskatot 3.3. 
attēlu, var redzēt, ka attēloti ir tikai LVM attīstāmie, meža autoceļi un 
citi autoceļi. Lūgums šajā kartē iekļaut arī pašvaldības autoceļus. 

Izsaka viedokli Līga 
Blanka: 

Lūgums kartogrāfiskos precizējumus atsūtīt arī mums. 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

Treškārt, 26.1 punkts, kas paredz, ka makšķernieku un tūristu 
pārvietošanos pa ledu nodrošina pakalpojumu sniedzējs, kurš ieguvis 
publisko ūdeņu normas tiesības (…) Pašvaldības ieskatā pārvietošanos 
vajadzētu organizēt, nodrošinot iespēju ikvienam iegādāties 
pārvietošanās atļauju tīmekļvietnē. Uzņēmējdarbības veicināšanai šis 
ir atbalstāms punkts, taču nav garants tam, ka būs kāds uzņēmējs, kas 
vēlēsies ar šo nodarboties. Ceturtkārt, IAIN 7.1. tabulas 4. punktu 
papildināt ar sekojošu teikumu „Dabas lieguma teritoriju var 
paplašināt tikai iepriekš saskaņojot ar zemju īpašniekiem vai, ja tādu 
nav, tiesiskajiem valdītājiem un, vienojoties par kompensējošiem 
pasākumiem, ka tiek noteikti saimnieciskās darbības ierobežojumi.’’ 
6.1.tabulā Priekšlikumu un pamatojumu apkopojums DL Lubāna 
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mitrājs teritorijas paplašināšanai 6.16 attēlā attēlotās zemes vienības ir 
fiziskām personām piederošas zemes. 

Izsaka viedokli 
Tatjana Kārkliniece: 

Septiņas zemes vienības pieder privātīpašniekiem. Jūs minējāt, ka uz 
valsts mežu īpašumu rēķina. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Nav zināms, kā Latvijas valsts meži rīkosies. 

Izsaka viedokli 
Tatjana Kārkliniece: 

Vai iedzīvotāji šai sakarā ir informēti? 

Izsaka viedokli Līga 
Blanka: 

Šobrīd nav, bet tajā brīdī, kad notiek paplašināšana, tad iedzīvotāji tiek 
informēti. 

Izsaka viedokli Gita 
Strode: 

(sniedz detalizētu informāciju par mikrolieguma teritorijām) 

Izsaka viedokli 
Tatjana Kārkliniece: 

Informācija tiek sūtīta, kad jau ir apstiprinājums par paplašināšanu? 

Izsaka viedokli Gita 
Strode: 

Šie ir tikai priekšlikumi. Tiek runāts par dabas aizsardzības plānu, kurā 
priekšlikumi izmaiņām normatīvajos aktos ir viena no šī plāna 
sastāvdaļām. Ja iet runa par Lubāna mitrāja robežu pārskatīšanu, tad 
tie ir noteikumi par dabas liegumiem, kas ir jāgroza. Ja iet runa par 
individuāliem aizsardzības noteikumiem, tad tie ir citi noteikumi. Ja 
kaut kas tiek mainīts, tad ministrijai paralēli ir jāvirza abi noteikumi. 
Tiek nodrošināta arī sabiedriskā apspriešana. Saņemot priekšlikumus 
noteikumu projekts tiek pilnveidots. Ar plāna apstiprināšanu 
noteikumi vēl nemainās. 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

Plāna tiek minēts, ka ir teritorijas, kurām Latvijas valsts meži nepiekrīt. 
Kādas ir turpmākās darbības? 

Izsaka viedokli Gita 
Strode: 

Latvijas valsts meži nepiekrīt uz vienu mikroliegumā esošu teritorijas 
pievienošanu. Ir jārunā ar Latvijas valsts mežiem, ar kādām atkāpēm 
viņi varētu piekrist, jo runa ir par mikrolieguma robežām. 

Izsaka viedokli 
Tatjana Kārkliniece: 

Ir bažas, lai tas nebūtu uz privātīpašnieku rēķina. 

Izsaka viedokli Gita 
Strode: 

Latvijas valsts mežiem ir savi apsvērumi, kāpēc tie nepiekrīt, tai skaitā, 
lai tiem būtu iespējama piekļuve tālāk saimnieciskajiem mežiem. 
Katru reizi, kad ir izmaiņas saistībā ar aizsargājamām teritorijām, ar 
Latvijas valsts mežiem ir garas diskusijas par katru nogabalu, lai 
panāktu vienošanos. 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

Piektkārt, Pašvaldība norāda, ka Austrumu dambis ir nepieciešams gan 
dabas vērtību aizsardzībai, gan Īdeņas ciema aizsardzībai. Gadījumā, 
ja austrumu dambis netiks uzturēts vai tiks nojaukts, tiks appludinātas 
privātpersonu zemes, kas atrodas dambja tuvumā, tūrisma 
infrastruktūra, bioloģiski vērtīgās zemes un Īdeņas dīķi. Tāpat arī 
netiek atbalstīta ideja, nepieciešamības gadījumā Īdeņas ceļu izbūvēt 
un izmantot kā dambi. Pašvaldības ieskatā būtu nepieciešams 3.4. 
tabulā – Lubānas ezera Austrumu dambja D-1 Rēzeknes novadā, 
teikumu – Dambis vairākās vietās nosēdies vairāk par 50 cm un ir 
nepieciešama dambja atjaunošana līdz projektētajām atzīmēm. Pēc 
vārdiem ‘’projektētajām atzīmēm’’ akcentējams ieraksts bez ietekmes 
uz vidi novērtējuma, tas ir uzturams un atjaunojams. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

(sniedz informāciju un izsaka viedokli par Lubāna mitrāja dambi) 
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Izsaka viedokli Līga 
Blanka: 

Plāns sastāv no vairākām daļām - normatīvo aktu apskats, fiziski 
ģeogrāfiskais raksturojums, saimnieciskās darbības raksturojums, 
dabas vērtību raksturojums, apsaimniekošanas pasākumi, ieteikumi 
normatīvo aktu izmaiņām. Šobrīd runa ir par trešo nodaļu, kur ir 
raksturota saimnieciskā darbība kontekstā ar dabas vērtībām. Tas ir 
ekspertu viedoklis, tā viņi šo dambi ir atspoguļojuši. Tika ņemti vērā 
iedzīvotāju un pašvaldību iebildumi, tāpēc tika dzēsts ekspertu 
ieteikums dambi neuzturēt. Dambi var uzturēt tā, kā tas ir projektēts 
pēc projektētajām atzīmēm. Pie apsaimniekošanas pasākumu sadaļas 
dambis tiek atstāts kā uzturams pēc projektētām atzīmēm. 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Lai uzturētu dambi un savestu to kārtībā, ir nepieciešami nopietni 
līdzekļi. Līdz ar to pirmais atteikums no Eiropas Atveseļošanas fonda 
jau bija (sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli Gita 
Strode: 

Runājot par Eiropas Atveseļošanas fondu, tajā brīdī, kad jūs 
pieteicāties, nosacījumi par naudas saņemšanu bija tādi, ka šis 
finansējums jāpaspēj ieguldīt īsā laikā (sniedz informāciju). 

Izsaka viedokli 
Staņislavs Šķesters: 

Aicinājums akceptēt pašvaldības priekšlikumu, lai var veikt tālākas 
darbības. 

Izsaka viedokli Līga 
Blanka: 

Jau šobrīd tā ir. Nav tad, ja piektajā nodaļā nav apsaimniekošanas 
pasākums. 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

Citur ir rakstīts, ka citos dambjos ir veicams vai nav veicams ietekmes 
uz vidi novērtējums. Attiecībā uz Austrumu dambi šāda ieraksta nav. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ir svarīgi, ka esam nonākuši līdz savstarpējai sapratnei, ka dambim ir 
jāpastāv un jāuztur ar dambja funkciju (izsaka viedokli). 

Izsaka viedokli Gita 
Strode: 

Jūs bijāt izbraucienā uz dambi, bet kā ir ar ierobežojumiem, kas norāda 
uz privātīpašumu? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šādi ierobežojumi no privātpersonu puses, kuri ir nomnieki šai 
teritorijai, nedrīkst būt uzlikti. 

Izsaka viedokli 
Valentīna Pusta: 

Vārtiņi nav aizslēgti, tur jebkurš var izbraukt cauri. Nav rakstīts, ka 
iebraukt aizliegts, bet gan tikai privātīpašums. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tas ir domāts zivju dīķa makšķerēšanai. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tika organizēta zivju makšķerēšana. Lai organizētu kārtību, tika 
uzlikti vārtiņi. 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

Kura no kartēm pielikumā ir pareizā? Kāpēc plānā ir viena karte, bet 
pielikumos ir cita. Informācija nesakrīt. 

Izsaka viedokli Līga 
Blanka: 

Informācija tiks precizēta. 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

Sestkārt, 5.1. tabula. Apsaimniekošanas pasākumu apkopojums. A.1.3. 
punkts – Teritorijas plānojumu precizēšana. Izpildes termiņš tiek 
noteikts 2025. gads, taču pašvaldība iebilst un lūdz konkrēta termiņa 
vietā ievietot teikumu – Iekļaut nākošajā/jaunajā teritorijas plānojumā. 
Septītkārt, 5.1. tabula. Apsaimniekošanas pasākumu apkopojums. 
D.5.2. punkts – Veikt regulāru apmeklētāju anketēšanu. Pašvaldība 
vēlas rast skaidrojumu, kāpēc kā finanšu avots tiek norādīts 
pašvaldības finansējums, kā tiks izlemts, kurš no iespējamajiem 
finanšu avotiem veiks konkrētās anketēšanas apmaksu, kā arī kāda 
veida anketēšana tā būs un kā norisināsies. 
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Izsaka viedokli Līga 
Blanka: 

Plānā ir atrunāts, ka ir jāattīsta īsa rakstura anketas, kuras apmeklētāji 
var aizpildīt virtuāli uzreiz pēc apmeklējuma. Virtuālās anketas, 
atbilstoši respondentu skaitam, var koriģēt un pielāgot, atbilstoši 
aktualitātei. Anketēšanā aktīvāk ir jāiesaista vietējie uzņēmēji (sniedz 
informāciju). 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

Nepieciešamais finansējums par aptauju ir 25 000 euro no pašvaldības 
budžeta. 

Izsaka viedokli 
Tatjana Kārkliniece: 

Turklāt nevis rekomendācijas formā, bet uzstādījuma formā - veikt 
regulāru apmeklētāju anketēšanu. 

Izsaka viedokli Līga 
Blanka: 

Teksts tiks noformulēts rekomendācijas formā. 

Izsaka viedokli Gita 
Strode: 

Attiecībā uz finansējumiem, var papildināt, ka tas ir projekta 
finansējums vai biedrību nodibinājuma finansējums. Tam nav obligāti 
jābūt pašvaldības vai valsts finansējumam. Nav problēmu papildināt ar 
citiem finansējuma avotiem. 

Izsaka viedokli 
Tatjana Kārkliniece: 

Ļoti liels slogs ir uzlikts arī uz privātīpašnieku pleciem. Tur ir arī viņu 
finansējums. Būtu nepieciešams veikt korekcijas. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Aptaujā savu viedokli ir izpauduši 16 respondenti. Tas ir pārāk mazs 
skaits, lai to norādītu plānā. Pieminētais citu zinātnieku izstrādes 
process liecināja, ka viņi gāja pie katra dzīvojošā un veica aptaujas, 
reģistrēja viedokļus, dažādus faktus. Taču šī plāna izstrāde to vispār 
neparāda (izsaka viedokli). 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Sapulcēs varēja ļoti labi dzirdēt vietējo iedzīvotāju viedokli. 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

Septītkārt, B.1.5.2. Papildu rekomendācijas un ieteikumi: 
apsaimniekošanas pasākumi piemāju apstādījumos un dārzos. 
Pašvaldības ieskatā pirmo punktu būtu nepieciešams izteikt šādā 
redakcijā: Ja ir iespējams, saglabāt esošās tā saucamās vecās 
kultūraugu un košumaugu šķirnes, kas ir daudzu autohtono kukaiņu un 
putnu sugu dzīvotnes un barības bāze; ierīkojot mūsdienu 
apstādījumus, censties stādīt Latvijas florai raksturīgas augu sugas un 
šķirnes. Un devītkārt, IAIN 7.1 punktu papildināt aiz „Dabisko’’ 
ievietojot „un/vai izbūvēto’’. Pamatojums – Ar šī punkta formulējumu 
nav aptvertas visas braukšanai izmantotās brauktuves. Dabiskās 
brauktuves Meža likumā tiek definētas kā tās, kas ir ne vairāk par 4m 
platas, neizbūvētas brauktuves meža apsaimniekošanai vai 
aizsardzības vajadzībām. Dabā ir pieejami arī ceļi, kas ir izbūvēti kādas 
citas darbības veikšanai, piemēram, nokļūšanai līdz konkrētam 
objektam vai tīrumam. 

Izsaka viedokli Gita 
Strode: 

No juridiskā viedokļa izbūvēta brauktuve pēc definīcijas jau būs ceļš, 
tā nebūs brauktuve. 

Izsaka viedokli Eva 
Proveja: 

A.2.4. Izmaiņas šobrīd spēkā esošajos Lubāna ekspluatācijas 
(apsaimniekošanas) noteikumos. Priekšnosacījumu, kuriem jābūt 
iekļautiem noteikumos un vēlāk iekļautiem nomas līgumā, lai 
nodrošinātu pārvietošanos pa Lubāna ezera ledu ziemas laikā, otro 
punktu, pašvaldība piedāvā izteikt šādā redakcijā: Nomniekam ir jābūt 
gatavam nodrošināt nepieciešamos glābšanas dienestus ar atbilstošu 
ekipējumu, ja šādas atļaujas tiek izsniegtas, visā Lubāna ezera 
teritorijā. 
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Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai jūs esat gatavi veikt attiecīgās korekcijas? 

Izsaka viedokli Līga 
Blanka: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik ilgā laikā ir plānots veikt korekcijas plānā? 

Izsaka viedokli Līga 
Blanka: 

Jūs sniedzat savu atzinumu ar šiem nosacījumiem. Pēc saskaņošanas 
pašvaldībās ir noslēdzošā konsultatīvās grupas sanāksme, pirms kuras 
šo laboto plānu izsūtām visiem konsultatīvās grupas pārstāvjiem. 

Izsaka viedokli Gita 
Strode: 

Pašvaldībām var arī nosūtīt plāna koriģēto redakciju. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tā arī darīsim. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
atzinuma sniegšanu dabas lieguma “Lubāna mitrājs” 
dabasaizsardzības plānam". 

 
4.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 29.decembra lēmuma „Par 
Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes 

vienībām, valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un 
zemes izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.3 Čornajas 

pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 
29.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldībai piekrītošajām 
apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, valstij piekritīgajām 
apbūvētajām un neapbūvētajām zemes vienībām un zemes 
izmantošanu zemes reformas pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.3 
Čornajas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
grozījumiem Rēzeknes novada domes 2009.gada 
29.decembra lēmuma „Par Rēzeknes novada pašvaldībai 
piekrītošajām apbūvētām un neapbūvētām zemes vienībām, 
valstij piekritīgajām apbūvētajām un neapbūvētajām zemes 
vienībām un zemes izmantošanu zemes reformas 
pabeigšanai” pielikuma sarakstā Nr.3 Čornajas pagastā". 

 
5.§ 

Par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7862 012 
0422 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda Kaunatas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7862 012 0422 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz pašvaldības 
vārda Kaunatas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
rezerves zemes fondā ieskaitītās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7862 012 0422 reģistrēšanu zemesgrāmatā uz 
pašvaldības vārda Kaunatas pagastā". 

 
6.§ 

Par rezerves zemes fondā ieskaitīto un īpašuma tiesību atjaunošanai neizmantoto zemes 
vienību ar kadastra apzīmējumiem 7862 005 0502, 7862 005 0464 reģistrēšanu 

zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību apvienošanu Kaunatas pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes, 2023.gada 21.aprīļa 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par rezerves zemes fondā ieskaitīto un īpašuma 
tiesību atjaunošanai neizmantoto zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7862 005 0502, 7862 005 0464 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību apvienošanu 
Kaunatas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 
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Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
rezerves zemes fondā ieskaitīto un īpašuma tiesību 
atjaunošanai neizmantoto zemes vienību ar kadastra 
apzīmējumiem 7862 005 0502, 7862 005 0464 reģistrēšanu 
zemesgrāmatā uz pašvaldības vārda un zemes vienību 
apvienošanu Kaunatas pagastā". 

 
7.§ 

Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7846 007 0281, 7846 007 0318 
apvienošanu, starpgabala statusa noteikšanu Čornajas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 28.aprīļa 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7846 
007 0281, 7846 007 0318 apvienošanu, starpgabala statusa noteikšanu 
Čornajas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 

Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7846 007 0281, 
7846 007 0318 apvienošanu, starpgabala statusa noteikšanu 
Čornajas pagastā". 

 
8.§ 

Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7850 007 0129, 7850 007 0279, 7850 007 
0168, 7850 007 0119 apvienošanu un robežu precizēšanu zemes vienībām Dricānu 

pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes iesniegumu, lūdzu virzīt 

sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes 
vienību ar kadastra apzīmējumiem 7850 007 0129, 7850 007 0279, 
7850 007 0168, 7850 007 0119 apvienošanu un robežu precizēšanu 
zemes vienībām Dricānu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7850 007 0129, 
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7850 007 0279, 7850 007 0168, 7850 007 0119 apvienošanu 
un robežu precizēšanu zemes vienībām Dricānu pagastā". 

 
9.§ 

Par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7862 005 0109, 7862 005 0110 
apvienošanu Kaunatas pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Kaunatas apvienības pārvaldes 2023.gada 21.aprīļa 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7862 
005 0109, 7862 005 0110 apvienošanu Kaunatas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes vienību ar kadastra apzīmējumiem 7862 005 0109, 
7862 005 0110 apvienošanu Kaunatas pagastā". 

 
10.§ 

Par mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 007 **** sadali Silmalas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot M.D. 2023.gada 21.aprīļa iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par mantojamās 
zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 007 **** sadali Silmalas 
pagastā 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai zemi dala mantinieki? 

Izsaka viedokli Marta 
Vizule: 

Nē, zemes vienība tiek sadalīta, lai, iespējams, vienu daļu varētu 
pārdot. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
mantojamās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7888 
007 **** sadali Silmalas pagastā". 

 
11.§ 
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Par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra apzīmējumu 7896 004 0353 
sadali Vērēmu pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2023.gada 2.maija 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar 
kadastra apzīmējumu 7896 004 0353 sadali Vērēmu pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
pašvaldībai piekritīgās zemes vienības ar kadastra 
apzīmējumu 7896 004 0353 sadali Vērēmu pagastā". 

 
12.§ 

Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” Maltas 
pagastā 

Ziņo Marta Vizule: Izskatot SIA ”TP Aģentūra” sertificētas mērnieces Z.L. – M. 
2023.gada 25.aprīļa iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma 
projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par zemes ierīcības projekta 
apstiprināšanu nekustamajam īpašumam “(..)” Maltas pagastā. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam 
īpašumam “(..)” Maltas pagastā". 

 
13.§ 

Par tērpu un mūzikas instrumentu iegādi Pušas pagasta tautas nama vokālajam 
ansamblim "Vuolyudzeitis” 

Ziņo Līga Ratnika: Izskatot Rēzeknes novada pašvaldības iestādes “Maltas apvienības 
pārvalde” 2023.gada 2.maija ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 
lēmuma projektu izskatīšanai ārkārtas domes sēdē par tērpu un 
mūzikas instrumentu iegādi Pušas pagasta tautas nama vokālajam 
ansamblim "Vuolyudzeitis”. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik liels finansējums ir nepieciešams? 
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Izsaka viedokli Līga 
Ratnika: 

6 000 euro. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik liels finansējums nepieciešams no pašvaldības puses? 

Izsaka viedokli Līga 
Ratnika: 

600 euro. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Nolemj: 
Virzīt tālākai izskatīšanai darba kārtības jautājumu "Par 
tērpu un mūzikas instrumentu iegādi Pušas pagasta tautas 
nama vokālajam ansamblim "Vuolyudzeitis”". 

 
14.§ 

Par Dricānu apvienības pārvaldes izsoles kārtībā iegūto līdzekļu izmantošanu 
Ziņo Valentīna Puste: Izskatot Dricānu apvienības pārvaldes 2023.gada 25.aprīļa 

iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
ārkārtas domes sēdē par Dricānu apvienības pārvaldes izsoles kārtībā 
iegūto līdzekļu izmantošanu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Kam šis projekts ir domāts? 

Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

(sniedz detalizētu atbildi) 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Pirmā tāme tika sarēķināta uz 250 000 euro. Kāda situācija būs tagad, 
kad sarežģījumu vairs nav? Cik mazāka tāmes summa varētu būt? 

Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

Varētu iekļauties tanī pat summā. Tikai jāpārtaisa projekta ieceres 
izmaiņas. Nepieciešams ir veikt izmaiņas tāmē. Logu sadārdzinājums 
samazināsies un uz šī samazinājuma varētu atjaunot apkures sistēmu. 
Varētu arī pārplānot esošo telpu izvietojumu, veidojot galveno ieeju no 
ēkas otrās puses, lai invalīdu iebrauktuve būtu ierīkota, atbilstoši 
prasībām. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Cik šai ēkai ir kvadrātmetru? 

Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

Tā ir divstāvu ēka. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Vai ģimenes ārstam šīs telpas nebūs par lielu? 

Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

Patreiz šajā ēkā ir aptiekas filiāle, frizētava, ir ģimene, kas gribētu te 
atvērt fizioterapijas kabinetu. 

Izsaka viedokli 
Georgijs Jevsikovs: 

Tas varētu būt kā komplekss? 
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Izsaka viedokli 
Valentīna Puste: 

Jā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Veicot izvērtējumu, tika secināts, ka no funkcionalitātes viedokļa un 
finansiālā ieguldījuma, šīs vecās ēkas atjaunošana ir izdevīgāka. Arī 
nākotnē būs mazāk risku, ka ēka var palikt neizmantota. Svarīgi ir 
izveidot labu telpu plānojumu, kas būs sadalīta zonās. 

Par lēmumu balso: "par"  - 
8 (Georgijs Jevsikovs, Aija Kiserovska, Guntra Kuzmina-
Jukna, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis Rasims, Gunārs Smeilis, 
Rita Tērauda, Guna Zenčenko) 

"pret" - nav 

"atturas" - nav 

"nepiedalās" - nav 

Izskatīts:  
Darba kārtības jautājumu "Par Dricānu apvienības pārvaldes izsoles kārtībā iegūto 

līdzekļu izmantošanu". 
 

 
Sēde slēgta plkst. 10:32 
 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs:                                                                              Georgijs Jevsikovs 
 
 
 
 
 
Protokoliste:         Natālija Zvīdriņa 

 


